

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2020-12-08
Plats:	Teams
Närvarande	Pär Eriksson Michael Petersson Maria Larsson Satu Verlinna Ulrika Kårefjärd Ulf Pettersson Johan Sjöberg Roger Gill Sonja Andersson Nina Lindström

Ej närvarande:

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokoll, 2020-11-03, till handlingarna.

3. Läget på Orrliden

- a. *Ombyggnationen*
Förrådet på baksidan är nu rivet och det var en mycket bra insats av styrelsemedlemmar, och familjemedlemmar till dito, under föregående helg. Nu väntar vi på att kommunens projekt fortskrider och att de påbörjar arbetet med att gjuta plattan. Vi kommer att stå för gjutningen av ytan där gamla förrådet stod och vi får räkna med en kostnad runt 100 000kr totalt för att bygga om förrådet. Styrelsen **godkänner** den kostnaden. Tidsplanen för hela ombyggnationen är att det ska vara klart under våren, men byggarbetarna skulle ha dykt upp under förra veckan men Maria har ännu inte sett till dem.
- b. *Läktaren*
Det är utmätt och markerat på ett bygglov som blev inskickat förra veckan och idag fick Maria förfrågan om komplettering. Handläggningen på bygglovet ligger på ca 10 veckor.
- c. *Parkeringsfrågan*
Sonja har pratat med kommunen om parkeringsfrågan och fick svaret att skolans parkering är till för Orrliden men att vi behöver komma in med en ritning/önskemål om hur vi skulle vilja förändra själva vid vår egen parkering. Sonja lyfte även belysningen på parkeringen och det ska även tas med. Vi behöver ta fram en plan på hur vi ska få till en säkrare parkering kring

Orlliden och att skolans parkering nyttjas mer. Och då även få hjälp att asfaltera en gång från den sidan in mot klubbhuset så det blir en mer naturlig väg.

Sonja fortsätter dialogen med kommunen.

4. Summering av läget i fotbollsverksamheten

a. Avstämning Ungdomsverksamheten

Har inte hänt så mycket mer än att det, tyvärr, lutar åt att P06 kommer att lägga ner.

b. Seniorverksamheten Herr och Dam samt tränarfrågan

På damsidan avvaktar man de nya direktiven för att se om går att få till provträningar för att locka fler spelare. Det är fortsatt osäkert om det blir ett eller två damlag nästa säsong och även tränarfrågan är oklar då mycket är avhängt på vart tränarnas döttrar tar vägen.

Vi har haft ett par intervjuer med presumtiva tränare till herrlaget. Uffe har även fått samtal från flertalet spelare som vill komma till oss och spela så tränartruppen ser ut att kunna fyllas ut inför nästa säsong.

c. Satsningar 2021, Marcuspengarna

Vi vill gärna att ungdomslagen själva kommer in med önskemål om vad som behövs för att deras verksamhet ska fungera bra.

Vi har en påbörjad önskelista (kamera, ljudanläggning och mellis) som vi ser över vid vår planering och vi ska även titta på lång sikt vad pengarna ska användas till. Marcus själv kommer gärna och besöker ev event vi hittar på i hans namn för solidaritetskompensationen.

d. Eventuellt nya beslut och riktlinjer rörande Corona

Vi har rekommenderat våra lag att träna utomhus och har inte bokat några tider i Tunahallen.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. Ekonomiska läget jan-nov

Roger gick kort igenom läget och det har inte hänt så mycket.

Kompensationsbidraget vi sökte på 40 000kr fick vi till slut 8000kr för.

Kommunen har skickat kostnadsindikation på arbetet de gjort för att lägga ut granulat på planerna och granulatfilter i brunnarna och de vill dra av de pengarna på vårt driftsbidrag. Det är en kostnad på ca 50 000kr vilket vi kommer bestrida då det bör ingå i kommunens åtaganden.

b. Medlemsavgifter herrlaget

De hade en skuld på dryga 12 000kr och dessa är nu dragna från deras lagkassa.

c. Budgetarbetet 2021

Arbetet ska starta upp i januari och vi påbörjar arbetet vid vår planeringsdag med styrelsen.

d. Försäljning Jul – Bingolotto

Vi har möjlighet att sälja bingolotter vid Konsum även i år men att vi i så fall får stå utomhus. Vi har blivit erbjudna att stå inne i vagnkuren då Konsum själva föreslog att de tar ut vagnarna därifrån.

Maria tar fram en plan på hur vi bemannar försäljningen.

6. Planering inför säsongen 2021

a. Dag med styrelsen

Vi bokar lördagen den 23 januari kl 9-13 för att träffas på Orliden och planera verksamheten inför 2021. Pär, Maria och Nina planerar upplägget för dagen.

b. Ledar- och tränarträff

En ledar- och tränarträff bokas in till lördagen den 13 februari 9-12 och vi hoppas på att kunna hålla den på Orliden, annars får det bli via Teams. Ulf, Satu och Ulrika planerar träffen.

7. Rapporter och inbjudningar

a. Kansliet aktuella frågor

På planerna lyser lamporna när det inte är träningar inbokade och det bara är några fåtal personer på planen. Det verkar vara spelare som lånar nycklar av ledare för att kunna tända lamporna och det kostar rätt mycket pengar att lysa upp den ytan för några få personer. Det är självklart att vi ska uppmuntra spontanfotboll men vi behöver uppmana dem att även släcka efter sig när de är klara så vi inte drar på oss onödiga kostnader.

Vårt ADSL på kansliet kommer att upphöra inom kort och vi har nu fått ett nytt modem som istället kommer att gå via mobilnätet.

Föreningen är dessutom mitt uppe i en ansökan om att få Office365-licenser gratis i och med att vi är en ideell organisation och vi har fått OK från Microsoft och jobbar nu med att få ordning på allt i Marias dator.

En besiktning av lamporna på planerna är gjord och trasiga lampor är utbytta och ett par lampor har riktat om då de lyst in mot grannar.

InterSport undrar över hur vi vill göra med det kontrakt vi har idag med tanke på att lokalbutiken lagts ner och vi är hänvisade till Västerås. Styrelsen **beslutar** att Maria går vidare med att säga upp/bryta kontraktet med InterSport och tittar vidare på alternativen Stadium och TeamSportia. Det kommer att vara en ömsesidig uppsägning av avtalet.

b. Representantskapet SöFF

Mötet är imorgon 9/12 och Satu och Maria är våra representanter.

8. Styrelsemöten våren 2021

a. Tisdagar 18.00-20.00

9 februari – 9 mars – årsmöte 25 mars – 13 april – 4 maj – 8 juni

9. Övriga frågor

Punkter att ha med framöver:

Domaransvarig – vi får ha en idé inför 2021

Diplomerad förening – ambitioner 2021 – återkommer december alt februari

Hjärtstartare – inför säsongen 2021

10. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Vi beslutade att godkänna kostnaden för ombyggnationen kring förrådet på baksidan
- Sonja fortsätter dialogen med kommunen kring parkeringsfrågan

- Det fortsätter råda ovisshet kring antalet spelare och ledare kring damlaget i och med det rådandet läget kring pandemin och avsaknad av provträningmöjlighet
- Dialog förs med ett par personer om tränaruppdraget för herrlaget
- Vi ska ta fram en plan kring Marcuspengarna vid styrelsens planeringsdag
- Försäljning av bingolotter kommer att ske innan jul och Maria och Satu tar fram en bemanningsplan
- Planeringsdag för styrelsen är satt till 23/1 och Pär, Maria och Nina tar fram en agenda
- Uffe, Satu och Ulrika sätter ramarna kring ledar- och träningsträffen den 13/2
- Vi kommer avsluta avtalet med InterSport och söka ny samarbetspartner
- Satu och Maria representerar föreningen vid SÖFFs representantskap 9/12

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Pär Eriksson